
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес KCC Keumkang Ltd 
Daejuk Plant 
35, Daejuk 2(i)-ro, Daesan-eup, Seosan-si 
Chungcheongnam-do,

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
 As part of the KCC Beauty range, KCC Silicone ingredients for personal care provide unique filming and texturing properties with visible and
measurable benefits. 
Easy to formulate, long lasting, ultrapure and sustainable, our oils, gums, waxes, elastomers and resins ingredients deliver the right sensory feeling,
shiny gloss, silky touch to your skin, hair, beauty care cosmetics and personal hygiene products.

Hair Care

Designed for shampoo, conditioner, treatment and, styling products, our range enhances dry & wet combing, and provides strong conditioning
performance and, smoothness on hair. 
(Volatile Silicone / Dimethicone / Gum-blends / Emulsion / Surfactant / Wax / Gel-blends / Elastomer powder)

Skin Care

Designed for facial cosmetics & body care, the KCC Beauty range provides moisturizing effect, softness, lubricity, conditioning on skin. 
(Volatile Silicone / Dimethicone / Gum-blends / Surfactant / Wax / Gel-blends / Elastomer powder)

Color Cosmetics

Designed for BB cream, primer, and foundation, the range provides water-proof and softness effects. 
(Phenyl Trimethicone, Emulsifiers, Elastomer Powders, and others)

Company Profile of KCC Keumkang Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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